
   

 From: Super liga <srlsrbije@gmail.com> 

Date: Wed, Sep 19, 2018 at 07:31 

Subject: Re: Normativna akta 

To: RK Vojvodina <rkvojvodina1@gmail.com>, RK Železničar 

<rk.zeleznicar.nis@gmail.com>, <office@rkpartizan.rs>, hcmp <hcmp@ptt.rs>, ZRK Dinamo 

Pancevo <dinamo.rk@gmail.com>, MRK ''Crvena Zvezda'' <rkzvezda@sezampro.rs>, RK 

Obilić <obilic.rk@gmail.com>, RK RUDAR <rk.rudar@open.telekom.rs>, RK Sloga Požega 

<rkslogapozega1960@gmail.com>, ORK Samot <orksamot@gmail.com>, RK Mokra Gora 

<rkmokragora@gmail.com>, Spartak Vojput <rkvojput@gmail.com>, muski rukomet 

<mrkkikinda@gmail.com>, <rknovipazar@yahoo.com>, ŽORK Jagodina 

<zorkjagodina@gmail.com>, zrkizvorbba <zrkizvorbba@mts.rs>, ŽRK Naisa Niš 

<zrknaisa@gmail.com>, Zrk Medicinar <zrkmedicinar@gmail.com>, ŽRK MladostNP 

<zrkmladostnp@gmail.com>, Race Filipovic <zjrkbor@gmail.com>, ŽRK MINAQUA 

<zrkminaqua@gmail.com>, RK ZAJECAR 1949 <mladostrkz@gmail.com>, ŽRK 

VOŽDOVAC 1955 <vozdovaczrk1955@gmail.com>, ZORAN VALDEVIT 

<zoran.valdevit@mts.rs>, ivan mosorinski <professor.mosa@gmail.com>, Aleksander Pandzic 

<aleksanderpandzic377@hotmail.com>, <boricicljmp@yahoo.com>, 

<dekimark84@yahoo.com>, Vanja Antic <vanja.antic64@gmail.com>, Jelena Jakovljevic 

<jelena.jakov@yahoo.com>, Branka Marić <maric68@gmail.com>, zorica masic 

<hesta1969@gmail.com>, stojkovicdusan <stojkovicdusan@mts.rs>, Nenad Nikolic 

<nikolicnenad76@gmail.com>, Marko Sekulic <msekulicm@gmail.com>, Vladimir Jovandic 

<vlada03@gmail.com>, Зоран Чернох <zoran.cernoh@gmail.com> 

 Postovani 

UO RSS na sednici  odrzanoj u ponedeljak,17.09.2018 godine, usvojio je izmene i dopune 

normativnih akata takmicenja  kaoi liste trenera koji ispunjavaju uslove za licenciranje. Sva ta 

dokumenta su veoma bitna za pocetak takmicenja. Medjutim ta dokumenta ni do ovog casa kada 

vam pisem nisu objavljena u Sluzbenom glasilu RSS niti su mi kao Direktoru lige dostavljena,sto 

u znacajnoj meri ugrozava pocetak takmicenja u pogledu licenciranja ekipa, pregleda 

ispunjenosti uslova sportskih dvorana, licenciranja trenera,licenciranja sluzbenih lica, 

delegiranja.....Nakon velikog broja telefonskih poziva  koje sam imao od vas u toku jucerasnjeg 

dana, ovim putem zelim da vam saopstim da mi je zao sto vam kao Direktor lige i vas prvi 

saradnik ne mogu dostaviti ta akta niti pomoci u vasim naporima koje ulazete da bi uspesno 

zapoceli takmicenje. Svemu ovome jos vecu tezinu daje cinjenica da Liga treba da startuje za  2 

dana. 

Sve predhodno navedeno, uz dodatne cinjenice poput problema koji ima RK Spartak Vojput koji 

je iznenada ostao bez sponzora i pokusava da stabilizije klub i nastavi takmicenje,RK Mokra 

Gora zbog pokusaja RS Kosova da onemoguci njihovo igranje u Zubinom Potoku, ozbiljno 

ugrozavaju pocetak takmicenja. 

Juce sam se oko 13 casova obratio v.d. Generalnog sekretara sa zahtevom da se pod HITNO sva 

usvojena dokumenta sa sednice UO objave na sajtu RSS ili da mi se dostave.. Kao sto mozete 

zakljuciti od svega toga nema nista jos uvek.Kao da njega i radnike strucne sluzbe ne interesuje 

takmicenje i ponasaju se kao klubovi i takmicenje postoje zbog njih, umesto da odavno shvate da 

smo svi mi samo servis klubova, jer ako nema klubova nema ni Saveza, ni strucne sluzbe, ni 

Direktora ili vec koga. 

U prosloj takmicarskoj sezoni, koju smo okoncali jako uspesno uprkos jako bremenitim 

uslovima u kojima se odvijalo takmicenje, moj najveci proble, gde apsurda bila je tako da kazem 
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kancelarija RSS i v.d. Generalnog sekretara o cemu sam vas obavestavao vise puta. Nazalost to 

im nije bilo dovoljno vec su takvo ponasanje i neprofesionalan odnos prema Ligi nastavili i u 

ovoj sezoni, svako na svoj nacin, ali sasvim dovoljno da ugrozavaju normalan tok Lige. A da ne 

zaboravimo da je 30% od clanarine za takmicenje za , dakle jedna trecina svih prihoda ( ne 

racunam minimalan prihod od naknadnih licenci, koji sam btw hteo da ukinem pa da naknadne 

licence budu besplatne) do sada odlazila RSS. Kome, Zasto, Cemu, jel za ovakav odnos ili vec 

sta.Cime je to Liga zasluzila ovakav nemaran odnos v.d. Generalnog sekretara i kancelarije RSS. 

Pa zar Liga ( uz uspehe reprezentativnih selekcija) nije u prosloj sezoni bila najsvetliji deo 

Saveza, zahvaljujuci pre svega vama klubovima i sluzbenim licima koji su ostali dosledni u 

profesionalnom odnosu prema svojoj profesiji. Ko ima pravo to da rusi i da ocigledno namerno 

podmece klipove, minira sve to. Da li nekom odgovara da nastane HAOS u takmicenju. U svim 

okolnostima koje su nama svima poznate, znamo da takvih osoba ima ali te osobe nisu problem. 

Znamo ko su, sta rade i sta od njih mozemo ocekivati. Najgori je unutrasnji neprijatelj, onaj koji 

je tu sa nama, koji nas razara iznutra. Mozemo li tome stati na put. Ja nemam nikakav problem sa 

vama klubovima, saradnja je na zavidnom nivou. U kontaktu smo svaki dan, radimo zajedno u 

zajednickom cilju. Ja nemam problema sa sluzbenim licima. Oni koji su prosle sezone osvetlali 

obraz sudijskog poziva su tu i ove sezone. Nadam se da ce i oni koji  iz nama svima dobro 

poznatih razloga nisu u drugom delu takmicenja ucestvovali u takmicenja, ove sezone ipak 

shvatiti da je takmicenje, tj klubovi, NAJSVETIJE  i da ne moze  pojedinacni interes bilo kog od 

njih, biti vazniji od klubova i takmicenja i na taj nacin se u nastupajucoj takmicarskoj sezoni 

okrenuti takmicenju a ne borbi pojedinaca za vlast ili vec sta. Problem je ocigledno tamo gde 

sam to i naveo o cemu ste upoznati kroz nase svakodnevne telefonske razgovore. 

Kao covek sam neko ko ne odustaje lako. U prosloj sezoni sam dozivljavao mnogo toga ruznog, 

sve to gutao da bi se Liga odrzala i zavrsila na najbolji moguci nacin. Uveren duboko da ova 

sezona nece biti takva, prihvatio sam se da opet obavljam ovu jako odgovornu duznost. Iskreno 

cu vam reci da mi je vec posle mesec dana muka od svih ovih stvari. Mesec dana pokusavam da 

udjemo u normallan tok ali ne uspevam. Da li neko misli da je normalno da iz svog dzepa 

placam dorade na sajtu Lige i druge stvari neophodne za Ligu a da pri tom Liga ima sredstva na 

svom racunu. Da li neko misli da je normalno da Takmicarska komisija ne moze za 15 dana da 

utvrdi listu sluzbenih lica koji mogu biti licencirani. Da li neko misli da je normalno da 

Zajednica trenera ne moze za 3 meseca da dostavi Listu trenera za licenciranje.Itd,itd,itd..Da li 

neko misli da to sve Direktor moze i treba uraditi. Fizicki bi mogao , nije problem, covek sam 

koji voli da radi, ali me u tome sprecavaju Propisi koji jasno ukazuju ko te poslove jedino moze 

da radi.U ovih 45 dana od kada sam imenovan za Direktora Lige najveci deo svog rada sam 

ulozio radeci posao drugh organa i lica a najmanji deo sam posvetio onome sto je moj posao. 

Medjutim nisam carobnjak da mogu sve a pogotovo da nateram nekog da radi ono sto je njegov 

posao. 

Mogao bi ovako ceo dan..Nadam se da je i ovo dovoljno da shvatite, iako sam siguran da veci 

deo ove price vec i sami znate, o cemu se radi i pred kakvim problemima se nalazi Liga. 

U atacmentu vam dostavljam moje otvoreno pismo v.d. Generalnog sekretara RSS. 

Srdacan pozdrav 

Zoran Lazarevic 


